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DOEL EN WERKWIJZE PEILING 
 
Op 3 april 2003 is door de kleinst mogelijke meerderheid in de gemeenteraad van Weert een 
voorkeurslocatie vastgesteld voor een nieuw te bouwen brede school voor de wijk Keent. 
 
Naar aanleiding van signalen uit de buurt en het feit dat de bewoners niet zijn gehoord vermoedden 
wij dat de gemeente een voorbarig besluit had genomen en dat de voorkeurslocatie niet 
overeenkwam met de wens van de mensen. 
Daarom zijn wij als SP naar de mensen toegegaan om hun mening te vragen over deze zaak die hen 
direct aangaat.  
 
Eind april en begin mei is daartoe een simpele, korte vragenlijst (zie bijlage) met genoeg ruimte voor 
opmerkingen verspreid in de wijk om zo snel de opinie van de bevolking te peilen. De ingevulde 
vragenlijsten werden ingeleverd op inleveradressen door de hele wijk heen, via www.weert.sp.nl en 
middels huis-aan-huisbezoek. 
 
216 mensen hebben deelgenomen aan de peiling. De deelnemers zijn goed verspreid over Keent 
(Kerkstraat, Sint Jozefslaan, Laurenburg, Kruisstraat, Julianalaan, etc.). De peiling geeft daarmee 
een goed beeld van de mening van heel Keent. 
 
Tijdens het afnemen van onze enquête bij mensen aan de deur werd duidelijk dat velen niet de 
moeite hadden genomen om deze in te vullen omdat men cynisch is over de invloed. ‘Ze doen toch 
wat ze willen, dus onze mening geven heeft geen zin’. Wij vinden dit een triest resultaat van de 
handelwijze van de gemeente tot nu toe naar de bewoners toe. Op het verzoek van onze SP-
enquêteurs om ons toch deelgenoot te maken van hun mening ging men bijna zonder uitzondering in. 
 
. 



 

RESULTATEN PEILING 
 
Overgroot deel bewoners Keent tegen voorkeurslocatie van gemeente 
 
Meer dan 85 % van de bewoners van Keent die een enquêteformulier hebben ingevuld, blijken tegen 
de voorkeur van B&W te zijn voor de bouw van een brede school op de locatie St. Jozefslaan / 
Sutjensstraat. 
 
Het overgrote deel van de wijkbewoners wil de school graag op de locatie van de huidige 
Fordgarage of de huidige Dalschool. Ook de locatie van de Basisschool Keent op het kerkplein 
wordt vaker genoemd. 
 
De wijkbewoners hebben een uitgesproken mening over datgene wat belangrijk is voor de nieuwe 
school. Liefst 88% vindt dat er een evenwichtige verhouding moet zijn tussen autochtone en 
allochtone leerlingen. Ruim 73% vindt dat de school niet te groot moet zijn (12-14 lokalen). Meer 
dan 70% van de wijkbewoners die reageerden vindt dat de school ook een wijkfunctie moet hebben 
en dat er een peuterspeelzaal en voor- en naschoolse opvang aanwezig moet zijn. 
 
Veel Keentenaren hebben dankbaar gebruik gemaakt van de mogelijkheid om opmerkingen of 
suggesties voor de school en het project Keent kiest Kwaliteit kenbaar te maken. Cynisme over de 
betrokkenheid van de Keentenaren bij hun wijk is dus zeker niet op zijn plaats. 



 

CONCLUSIE SP 
 
De gemeente moet haar huiswerk overdoen en de mensen van Keent serieus nemen 
 
De gemeente is te voorbarig geweest met de voorkeurslocatie St. Jozefslaan / Sutjensstraat. 
Een overgroot deel van Keent blijkt volgens onze peiling andere opvattingen te hebben. 
 
Onze mening is dat een zo duidelijk signaal van de betrokkenen door een gemeentebestuur niet aan 
de kant kan worden geschoven. De eerder gemaakte keuze dient te worden herzien. 
 
De gemeente moet haar huiswerk overdoen, als ze dat huiswerk al heeft gedaan, en de mening van 
de bewoners van Keent serieus onderzoeken. Ze heeft daarvoor genoeg kundige ambtenaren in huis. 
 
Naar aanleiding van dit officiële gemeentelijke onderzoek dient de locatie waar het meeste draagvlak 
voor is te worden gekozen. 
 
 



 

1. Wat vindt u belangrijk voor de nieuwe basisschool Keent? 
 
Respondenten: 216 
 
De school moet niet te groot zijn (max. 12-14 lokalen) 
 
Belangrijk:  73,6% (159) 
 
Niet belangrijk: 22,7%   (49) 
 
Niet ingevuld:   3,7%    (8) 
 
Er moet een evenwichtige verhouding zijn tussen autochtone en allochtone leerlingen 
 
Belangrijk:  88,0% (190) 
 
Niet belangrijk: 5,6%  (12) 
 
Niet ingevuld:  6,5%  (14) 
 
De school moet voor kinderen veilig te bereiken zijn 
 
Belangrijk:  96,3% (208) 
 
Niet belangrijk: 0,0%    (0) 
 
Niet ingevuld:  3,7%    (8) 
 
De school moet iets toevoegen aan de wijk (wijkfunctie) 
 
Belangrijk:  72,2% (156) 
 
Niet belangrijk: 20,8%   (45) 
 
Niet ingevuld:   6,9%  (15) 
 



 

In de school dient een peuterspeelzaal aanwezig te zijn 
 
Belangrijk:  70,8% (153) 
 
Niet belangrijk: 23,6%   (51) 
 
Niet ingevuld:   5,6%  (12) 
 
De school moet voor- en naschoolse opvang bieden 
 
Belangrijk:  70,8% (153) 
 
Niet belangrijk: 22,7%   (49) 
 
Niet ingevuld:   6,5%   (14) 
 

 
Bijlage 3 geeft aan welke zaken men opmerkte nog meer van belang te vinden  



 

2. Waar moet de school komen, volgens u? 
Respondenten: 216 * 
 
Op de huidige locatie van basisschool het Dal   35,6%  (77) 
 
Op de locatie van de huidige Ford-garage    48,1% (104) 
 
Op de Sutjensstraat, achter de flats op de Sint Jozefslaan 14,4%  (31) 
 
Ergens anders, namelijk:      22,7%  (49) 
 
Onder de optie ‘Ergens anders’ werd door 13,9% (30) van het totaal aantal deelnemers de huidige 
locatie van de Keenter school op het Kerkplein genoemd. 
 
Zie bijlage 2 voor alle overige suggesties bij deze optie. 
 
Zie bijlage 4 voor alle suggesties voor Keent kiest Kwaliteit 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
*Bij deze vraag waren meerdere antwoorden mogelijk, de verdeling onder de 216 respondenten was: 

42 x alleen locatie Dal 
73 x alleen locatie Ford 
26 x alleen locatie Sutjensstraat 
33 x alleen locatie Ergens anders 
42 x meerdere locaties, waarvan 

21 x Dal en Ford en 
15 x Dal en/of Ford en Keent 

 



 

 

BIJLAGE 1. Vragenlijst 

Enquête school Keent 
 

Weert, april/mei 2003 
 
Beste bewoner van Keent, 
 
Op dit moment wordt er in de gemeenteraad gepraat over de nieuwe brede 
school voor uw wijk, in het kader van het project ‘Keent Kiest Kwaliteit’. 
 
Vanwege de afname van autochtone kinderen op de Keenter scholen wordt er 
door burgemeester en wethouders voorgesteld om basisschool ‘het Dal’ te 
vervangen door een nieuwe school van 18 klassen met een gymzaal, een 
peuterspeelzaal en ruimte voor voor- en naschoolse opvang. 
De locatie wordt voorgesteld op de hoek St. Jozeflaan - Sutjensstraat. 
 
Wij willen graag uw mening hierover horen.  
 
Een school is immers een belangrijk onderdeel van uw wijk. Het is dus in uw 
belang om onderstaande vragenlijst in te vullen. Wij zullen als SP de resultaten 
aan de raad presenteren en het mee laten wegen in onze stellingname in de raad.  
 
Dit formulier graag vóór 7 mei inleveren op: Goudriaanstraat 3 / Van 
Halenstraat 63 / Twijnderstraat 122 / St Jozefslaan 128 / Dkn Sourenplein 18 
 
Met dank! 

 
Paul Lempens, 
Raadslid Socialistische Partij afdeling Weert 

 

SVP INVULLEN OP DE ACHTERKANT 



 

MENING BEWONERS KEENT OVER SCHOOL KEENT 
 
1. Wat vindt u belangrijk voor de nieuwe basisschool Keent? 
    Per onderwerp aankruisen: "Belangrijk (B) of Niet Belangrijk (NB)" 

 B NB   

• De school moet niet te groot zijn (max. 12-14 lokalen)  O  O 
• Er moet een evenwichtige verhouding zijn tussen  

autochtone en allochtone leerlingen    O O 
• De school moet voor kinderen veilig te bereiken zijn  O O 
• De school moet iets toevoegen aan de wijk (wijkfunctie)  O O 
• In de school dient een peuterspeelzaal aanwezig te zijn  O  O 
• De school moet voor- en naschoolse opvang bieden   O O 
• Anders, nl. ___________________________________ 
 
2. Waar moet de school komen, volgens u? 

O Op de huidige locatie van basisschool het Dal. 
O Op de locatie van de huidige Ford-garage. 
O Op de Sutjensstraat, achter de flats op de Sint Jozefslaan. 
O Ergens anders, nl. ______________________________ 

 
3. Wat zijn uw overige suggesties voor de kwaliteit van Keent en voor de school? 
 _____________________________________________ 
 _____________________________________________ 
 _____________________________________________ 
 _____________________________________________ 
 

Bedankt voor uw medewerking! 
Heeft u interesse in de resultaten van het SP-buurtonderzoek? 
O Ja -> Zet een kruisje, vul daarna hieronder uw adres in 
O Nee -> Svp uw adres invullen, anders is het formulier niet geldig 

 
STRAAT ____________________________   NUMMER  ______ 
 
GRAAG VÓÓR 7 MEI IN DE BUS STOPPEN OP EEN VAN DE ADRESSEN: 
Goudriaanstraat 3 / Van Halenstraat 63 / Twijnderstraat 122 / 
St Jozefslaan 128 / Deken Sourenplein 18 
 
Invullen kan ook via internet; www.weert.sp.nl



 

BIJLAGE 2. Ergens anders, namelijk: 
 
Totaal aantal ingevulde alternatieven: 22,7%  (49) 
 
• 13,9%  Huidige locatie Keentschool (30) 
• 3,2%  Geen keuze (7) 
• 2,3%  Locatie oude Biologische School (5) 
• 1,9%  Sutjens(dw)straat / Oude basismarkt eo (4) 
• 0,9%  Flats Serviliusstraat (2) 
• 0,9%  Keulerstr/Volderstr/Scheerderstr/Parkhof (2) 
• 0,5%  Eind van de Sint Jozefslaan, buiten Randweg (1) 
• 0,5%  Achter de flats maar niet ten koste van woningen (1) 
• 0,5%  "Waar het het veiligst is" (1) 
• 0,5%  Centraal op Keent is een pré, en goed bereikbaar (1) 
• 0,5%  "Waar dit jaar nog begonnen kan worden" (1) 



 

BIJLAGE 3. Ik vind iets anders belangrijk, namelijk ... 
 
• Voor naschoolse opvang moeten de ouders zelf zorgen 
• Kinderen van de buitenschoolse opvang worden nu met busjes van school gehaald. Op een BSO zitten 

kinderen van verschillende scholen uit Weert; voor- en naschoolse opvang is dus niet van belang. Het is 
volgens mij niet rendabel als kinderen van 1 school komen. 

• Brede school model 
• Voor- en naschoolse opvang is een taak voor de ouders zelf 
• Prominente locatie 
• Voldoende ruimte voor “aan/afvoer” van leerlingen 
• Breed draagvlak over de locatie onder de gebruikers (schoolpersoneel, ouders ed) is belangrijk 
• Geen duur project 
• School moet centraal liggen. Het gebied rond de Dalschool moet toch op de schop 
• De school moet een gezellige / moderne uitstraling bieden van buiten en binnen 
• Het aantal leerlingen in een klas niet te groot. Geen grote school waar de leerling te anoniem op verblijft  
• Er moeten ook weer niet te veel kinderen in een klas zitten. Dan maar liever een grotere school en kleinere 

klassen voor de jongste kinderen 
• Moet centraal voor voedingsgebied liggen 
• Centraal tov andere wijken op Keent (Teunishof, Boshoverbeek, Bungalowpark) 
• Voor- en naschoolse opvang niet voor kinderen, wel voor ouders belangrijk 
• een gewone school, eventueel in 2 bouwlagen. bereikbaar in principe voor de wijk Keent, parkhof, st theunis 

en eventueel bungalowpark 
• op korte termijn realiseerbaar 
• De veiligheid op de school zelf. En de leerkrachten moeten voor ELKE leerling evenveel aandacht hebben. 

Kinderen die slecht nederlands spreken moeten dan maar bijles krijgen (na schooltijd), maar dit moet niet ten 
koste gaan van de aandacht aan andere kinderen. 

• de toekomstige school mag absoluut niet midden in een woonwijk tussen al het asfalt geplaatst worden, het 
moet de jeugd juist een gevoel van vrijheid en veiligheid kunnen geven,de jeugd is de toekomst laten we er 
voorzichtig mee omgaan, willen we onze eigen toekomst veiligstellen. 

• Dat het team inspraak heeft over de locatie 
• een vernieuwend onderwijssysteem, geen traditioneel onderwijs (denk aan evaringsgericht onderwijs; EGO, 

ontwikkelingsgericht onderwijs; OGO e.d.) 
• De school moet snel gebouwd worden!!! 
• Huidige winkelpanden mogen niet benadeeld worden bij een lokatiebepaling 
• Veiligheid op school 
• Veel groen 
• Meer aandacht voor het kind 
• Een openbare school ipv RK/PC o.i.d 
• Oppas opvang tussen de middag heel belangrijk als ouders ziek zijn of zo 
• Voor het kind is het een zegen thuis te zijn bij pa of ma 
• Kinderen zijn nergens meer veilig 
• Overblijfmogelijkheden 
• Laat het geen zwarte school worden, desnoods gedwongen selectie 
• Moet voorzien zijn van sportzaal 
 



 

BIJLAGE 4. Wat zijn uw overige suggesties voor de kwaliteit van Keent en voor de 
school? 
 
• Behoud van woningen, flats en de winkels aan de St Jozefslaan. juist die laatsten hebben de laatste tijd toch 

al bijgedragen aan de positieve ontwikkeling van de buurt door veelzijdigheid!! 
• Tijd kost kwaliteit; niet te lang uitstellen 
• Tijdstip/start is zeer belangrijk, andere locaties duren te lang. Indien gekozen wordt voor snelle realisatie zal 

toestroom in de komende jaren groter zijn (PR kan beter worden opgepakt). Project op andere locatie duurt 
veel te lang en daardoor zal de Dalschool ophouden te bestaan. 

• Voor de komende jaren zal er iets gedaan moeten worden aan PR vanuit de school (groep 0 volgend jaar is 
goed, maar dit moet nog enkele jaren worden volgehouden) Voedingsgebied is groot genoeg. 

• Vooral de 4 scholen samen laten gaan, dit zal al een betere verhouding tussen allochtone en autochtone 
kinderen geven. De postcodegebieden die nu worden gehanteerd m.b.t. het plaatsingsbeleid van de 
peuterspeelzalen ombuigen naar: Daar waar het kind de basisschool zal gaan volgen:ook naar de 
peuterspeelzaal laten gaan. Dit om een zo optimaal mogelijke doorstroming te creëren! Het huidige 
plaatsingsbeleid geeft veel weerstand bij ouders! 

• Het moet een voorbeeld worden voor de overige wijken en of de regiogebieden, dat kan alleen bereikt worden 
als twee derde van alle inwoners van de wijk Keent zijn goedkeuring heeft gegeven voor een bepaalde 
locatie, daarmee schep je namelijk harmonisatie, en voorkom je Kapitaalvernietiging. 

• Als er al een nieuwe school zou moeten komen dan maar de locatie Ford garage. Naar wij begrepen hebben 
heeft de Ford garage geen principiële bezwaren om zich te laten uitkopen. De bewoners rond de Sutjensstraat 
hebben deze bezwaren wel !!!! 

• Wij zijn wel heel erg cynisch over de spreuk Keent Kiest Kwaliteit. De gemeente trapt mensen hun huizen uit 
omdat de gemeente niet het fatsoen heeft om een kavel te kopen van iemand die zich wel wil laten uitkopen. 
SCHANDE !!! 

• Niemand kan ons wijsmaken dat het verplaatsen van een school met ongeveer 200 meter (van de Ford garage 
naar locatie C2) rechtvaardigt dat op locatie C2 grootschalig onteigend gaat worden. De gemeenteraad heeft 
haar voorkeur voor C2 uitgesproken ondanks een petitie van de bewoners/winkeliers op C2. Waarom? En dan 
de motivatie (die wij in de krant lezen). De huurflat aan de Jozefstraat zou juist gerenoveerd zijn. Denkt de 
gemeente nu echt dat eigen woning (winkel)bezitters hun eigen woning niet onderhouden? Denkt de 
gemeente dat eigen woningbezitters minder aan hun (eigen!!) woning gehecht zijn dan huurders. Welk een 
naïviteit. De gemeente stelt zich naar onze mening nogal naïef op door te veronderstellen dat de bewoners 
aan C2 vrijwillig zullen verkopen. Wij voorspellen u dat dit op een onteigeningszaak zal uitlopen en wij geven 
de gemeente weinig kans bij de rechter om aannemelijk te maken dat het algemeen belang op de locatie Ford 
garage zodanig geschaad is, dat dit (grootschalige) onteigening op C2 legitimeert. 

• Het is belangrijk dat er gehandeld wordt, maar wel met beleid en niet met oogkleppen op. Het lijkt erop dat op 
dit moment alleen daadkracht telt en de kwaliteit wordt uit het oog verloren, er wordt geen rekening gehouden 
met de mensen die op keent wonen en werken. 

• Zorg dat de school uitgaat van een multi-etnisch standpunt. Dit is denk ik belangrijk voor de onderlinge 
verhoudingen autochtoon/allochtoon. 

• Als alles nog langer duurt dan verliest Keent kwaliteit en een school! 
• Gebruik de mogelijkheden van de basisschool Keent met alles wat er omheen ligt, mogelijkheden zat. In 

Rotterdam is een school ontruimd deze lag aan een rondweg vanwege uitlaat overlast, waarom dus de 
Fordlocatie? 

• School dient binnen twee jaar gebouwd te zijn niet over 10 jaar 
• Indien men kiest voor locatie C2; kapitaalvernietiging en kost 3x zoveel als locatie DAL+ en Ford 
• School zal velen jaren in en rondom bouwput staan (niet veilig, geen kwaliteit voor Keent) 
• Doe wat aan vervallen gebouwen (Agnesschool) en aan leegstaande terreinen! Kwaliteit daar gaat ’t toch 

om! En laat goed onderhouden huizen staan. C2, een belachelijk plan! 
• Het gebouw en de plek zal voor ouders minder belangrijk zijn dan de inhoud van de school. Ik denk dat een 

openbare school meer toekomst heeft, een school voor iedereen met daarnaast vak christelijke opvoeding 
binnenschools of buitenschools naar ieders wens 

• Om de kwaliteit van Keent te behouden moet zeker niet die laatste kleine buurtwinkeltjes van de Sint 
Jozefslaan verdwijnen. Zij horen hier. Waarom wijkcentra verplaatsen als de burgers dat niet willen? Gewoon 
bestaande scholen verbouwen, die plaats is er toch al 

• Representatieve school met de juiste uitstraling en een enthousiast tam is een impuls voor de hele wijk 
• Kijk vooral naar het kostenplaatje! 



 

• Volgens huidige keuze gemeenteraad start bouw pas over plm 7 jaar, dit is veel te lang. Is afbreuk aan wat 
men opbouw noemt. Gemeente moet luisteren naar de mensen. 

• (Tav locatie) Op de locatie van de huidige flats op de Serviliusstraat. Als die flats weg zijn zullen veel 
problemen op Keent ook op opgelost worden. Als alleenstaande Nederlandse vrouw voel ik mijn vaak heel 
onveilig in deze omgeving door de overlast in en om de flats. BALANS wil mij nog geen andere woning 
aanbieden, ondanks mijn talloze reacties. Ik hoop dat ik dit even onder de aandacht kan brengen!  

• De verhoudingen kloppen niet met autochtone en allochtone leerlingen. Benieuwd of dit op te lossen is. 
Denk van niet 

• Keent wil zelf z’n kwaliteit kiezen en niet opgedrongen krijgen door de politiek. Daarvoor zijn enquêtes als 
deze bijzonder waardevol 

• Zorg dat allochtone leerlingen niet de boventoon gaan voeren, dus: evenwichtige plaatsing door het 
schoolbestuur! 

• In de Sint Jozefslaan past geen school en in de Sutjensstraat niet. De veiligste school is het Dal voor de 
kinderen 

• Woning is van BALANS. Ik stel mijn woning ter beschikking mits ik een degelijk voorstel krijg voor een 
andere betaalbare woning plus verhuiskosten en inrichtingskosten. (Van Halenstraat) 

• Wijkaccomodatie en school kunnen elkaar versterken mbt activiteiten. Het kerkplein is hiervoor een goede 
locatie en bovendien is het goedkoopst 

• Openbare basisschool of Montessori onderwijs of een combinatie hiervan 
• De nieuwe school moet er zijn voordat de ‘nieuwe’ kinderen van Parkhof al de helft van hun 

basisschoolperiode gehad hebben; als het eenmaal Moesel, Molenakker, Boshoven of Graswinkel 
schoolkinderen zijn, komen ze dan terug? 

• De school moet snel gebouwd worden. Het is nu al vijf jaar te laat. 
• Keent heeft recht op een waardig basis onderwijs voor alle kinderen in een modern schoolgebouw en een 

gemotiveerd lerarenteam 
• Mij lijkt kleine scholen beter! Waarom mensen uit hun huizen zetten als de ruimte er is? Veel succes 
• Beter auto’s verhuizen dan mensen !!! 
• Het moet snel gerealiseerd worden! 
• De wensen van leerkrachten en ouders centraal stellen bij het nemen van een beslissing 
• Het is hemeltergend als de school gebouwd wordt op een terrein waar reeds meer dan 50 jaar woningen staan. 

Denk toch aan de gezinnen die op hun oude dag daarom nog moeten verkassen terwijl ander terrein aanwezig 
is. Onbegrijpelijk 

• Actie en ophouden met leuteren 
• Elke wijk heeft recht op een goede school! 
• Wat zijn de kosten van plan Sutjensstraat? Is dit een prestigezaak? 
• Je kunt beter auto’s verhuizen dan mensen die al jaren in hun EIGEN huis wonen!!! 
• De gemeente doet toch wat ze willen 
• Wij zijn tegen sloop van onze woning aan de Sutjensstraat 
• Luisteren naar de mensen in de wijk. Dan pas kun je samen iets opbouwen. En dat heet dan kwaliteit 
• Een goedkopere lokatie en zodoende goedkopere opvang. Bovendien voor het prijsverschil kan de school 

fraaier worden hetgeen de aantrekkingskracht vergroot. Het zou goed geweest zijn om de bouwprijzen per 
lokatie te vermelden. Gezien de tekorten in de gem. kas moet men niet verder springen dan de polsstok lang is  

• Als je wilt bereiken dat kinderen inhun eigen wijk naar school gaan, zou een school niet een bepaald 
confessioneel stempel moeten hebben. M.a.w. het zou een openbare school moeten worden 

• Geen gezever. Dat de locatie Ford-garage door zal gaan. 
• De school moet komen op de Sutjensstraat, zo worden veel “oude” gebouwen opgeruimd en het is een 

centrale plaats. Het oversteken van de Sint Jozefslaan veiliger en overzcihtelijker maken. Voldoende en veilige 
parkeergelegenheid bij school. Eenrichtingsverkeer voor wegbrengen en ophalen van de kinderen 

• Openbaar onderwijs ipv alleen RK 
• Haast maken … Niet lullen, maar aktie!! Het duurt allemaal veel te lang 
• Meer groenvoorzieningen en speelmogelijkheden voor kinderen in de wijk. Geen te grote klassen (ivm 

persoonlijke aandacht) (<25 leerlingen) 
• Ligging Dal is prima voor nieuwe school. Moet met de fiets of te voet makkelijk te bereiken zijn; 70 plussers 

gaan regelmatig kleinkinderen naar school brengen 
• Elders wordt gekozen weer voor kleinere schooleenheden, let daarop! 
• Mijn zoontje is nu 2½ en na het bijwonen van een raadsvergadering aangaande de Brede school ben ik bang 

dat hij al te oud is tegen de tijd dat ze beginnen met de bouw v.e. brede school. Maar verder veel 
samenwerking school/ouders zou ik zeer op prijs stellen. 



 

• Oplossing voor de school op keent binnen drie jaar 
• Als Keent echt voor kwaliteit kiest dan blijft de Dal school gewoon bestaan. Het is een gezellige buurtschool, 

met een enthousiast team, en een hoge kwaliteit. De Ford-locatie ligt precies in het midden van de wijk, en er 
kan snel gebouwd worden. Dat is nodig, anders is het straks te laat. De kleuterschool is al jaren aan 
vervanging toe. Nog 5 jaar wachten kan niet meer! Geen 2 scholen samen! Een school met daarbij een 
peuterspeelzaal trekt vanzelf al nieuwe leerlingen aan 

• Dat het college en de raad ‘de wensen’ van de bewoners als fundament moeten gebruiken bij een besluit  
• Dat Ford-garaga minder of geen slachtoffers kost bij de keuze. Bovendien goedkoper dan de C2 locatie 
• Inventariseren waar de behoeften van de bewoners liggen. Krijgt men zo’n grote school wel gevuld met 

leerlingen? Het vergroten van de leefbaarheid ligt niet bij het bouwen van een school. Iets doen aan de 
verstandhouding allochtoon/autochtoon. Het geld op ’n juiste manier investeren en niet koste wat kost 
“iets” er doordrukken 

• Zo snel mogelijk aan beginnen en degelijke bouw 
• Wij wonen reeds in een buurt die “kwaliteit” heeft. Protesteer tegen sloop part. woningen op locatie C2 
• Basisschool Moesel er niet bij betrekken 
• (Locatie Keulerstraat/Scheerderstraat/Volderstraat parkhof) Weinig afbraak en er kan buiten gym worden 

gegeven op plein Blekerstraat en veiliger en past beter in nieuwe buurt 
• Keent moet zo snel mo gelijk gaan voor kwaliteit. Dit brengt concessies mee voor alle bewoners. Deze enquête 

en andere bijeenkomsten vertraagt het proces alleen maar. Heeft u ooit de OBS Molenakker bezocht? Geen 
goede locatie, geen goed gebouw, veel te kleine speelplaats. Wel een geweldige school! Het TEAM maakt de 
school. Voor Keent is het helaas 12.00 uur geweest. 

• Waarom steeds nieuwe scholen en andere laten verpauperen of afbreken? Geld-smijterij! 
• Waarom een nieuwe school? Men heeft steeds nieuwe ideeën. Evenwicht autochtone en allochtonen 

leerlingen is op Keent nooit te bereiken. Er zijn immers nauwelijks autochtone kinderen 
• Waarom moet alles op Begane Grond? Er kan toch ook een school in verschillende bouwlagen komen? 
• Waarom mag de eventuele nieuwe school niet in meerdere bouwlagen? 
• Met nieuwe locatie los je niets op 
• De Keentschool op de oude plaats, midden op Keent. Niet de middenstand duperen. Tevens zijn er 

parkeerplaatsen genoeg op Kerkplein voor het halen en brengen. Tevens om de gymzaal ’s avonds te 
gebruiken 

• Moet eigenlijk een openbare school zijn 
• Gewoon opknappen. Betere verhouding allochtoon/autochtoon 
• Het kan en mag niet zo zijn dat huizen onteigend worden voor deze school, zeker niet als er ruimte is  
• Door locatie Sutjensstraat moeten diverse gezinnen verhuizen, op mijn locatie (Keentschool) niemand lastig 

vallen, ruime parkeergelegenheid en veilig 
• De mensen die hun kinderen nu van Keent naar andere scholen brengen 

(Zevensprong/Nassauhof/Graswinkel enz) komen met hun kinderen toch niet terug al bouw je een school van 
goud. Dit is het resultaat van jaren doordat er te veel allochtone op Keent geplaatst zijn en dit is al meer dan 
13 jaar geleden begonnen want toen heb ik mijn zoon ook van de Dalschool gehaald en dit heeft niets met 
discrimineren te maken. Men kan beter nu met een frisse start beginnen, maar niet ten kosten van mensen die 
al hun hele leven op Keent wonen en een aantal bedrijven die daar gevestigd zijn. Zijn de mensen in die buurt 
blij met de parkeeroverlast en de hele dag spelende kinderen in hun achtertuin? En dank aan de ouderen. 
Gemeenteraad gebruik je verstand eens. 

• De school ligt het beste in de Kerkstraat + St Jozefskerkplein omdat het daar het gunstigste ligt 
• Het creëren van een centrumfunctie rond de kerk / basisschool / multifunctionele ruimte in de wijk Keent 
 
 
Opmerkingen die niet betrekking hebben op de school, dubbel zijn of weinig toevoegen zijn hier uitgehaald in 
verband met de lengte van de lijst. Deze zijn op te vragen bij de SP.  


